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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXX/2023 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

LXXX Sesja w dniu 22 czerwca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:57 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o zmianie porządku obrad. Zwróciła 

się do Burmistrza z prośbą o kilka słów.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił wprowadzane zmiany. 

/zgodnie z pkt. 1. 2) transkrypcji/ 

Przewodnicząca poddała wnioski o zmianę porządku obrad pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w zmieniającej 

uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości (druk nr 1382).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 

1383).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (Druk nr 1369).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższych głosowań nastąpiły zmiany w porządku obrad. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  29 maja 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXIX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty.  
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił informację z działalności Burmistrza Prudnika za 

okres od 29 maja 2023 roku do 22 czerwca 2023 roku.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W  Prudniku-Lesie w dniu 15 czerwca odbyło się uroczyste odsłonięcie tablic 

upamiętniających ofiary Zbrodni Katyńskiej oraz Katastrofy Smoleńskiej. 

Na zamieszczonych - na dwóch głazach-  tablicach oddano hołd ofiarom katyńskim oraz 

ofiarom Katastrofy Smoleńskiej. Z udziałem Kompanii Honorowej Wojska Polskiego 

odczytany został apel poległych. W uroczystościach uczestniczyli  Wojewoda Opolski- 

Sławomir Kłosowski, Senator - Jerzy Czerwiński, radni Rady Miejskiej w Prudniku, 

przedstawiciele jednostek gminnych, powiatowych i wojewódzkich, a także mieszkańcy 

Prudnika, goście z Opola, Kluczborka i Kędzierzyna Koźla. Uroczystości poprzedziła msza 

święta w intencji ofiar.  

Odsłonięcie tablic stanowiło symboliczny gest upamiętnienia tych, którzy ponieśli najwyższą 

cenę w obronie i w służbie dla naszej ojczyzny i wartości, które dla nas są tak ważne. To 

chwila zadumy i refleksji nad historią naszego kraju oraz nad tym, co oznacza dla nas pamięć 

i szacunek dla tych, którzy z oddaniem służyli Polsce. 

Warto podkreślić, że takie wydarzenia są nie tylko okazją do upamiętnienia tych, którzy 

odeszli, ale również do jednoczenia nas jako społeczności. Przypominają nam o naszych 

wspólnych korzeniach i wartościach, które powinny zawsze stanowić fundament naszego 

działania. 

Dziękujemy wszystkim, którzy wzięli udział w tej uroczystości i dziękujemy również tym, 

którzy pracowali nad przygotowaniem tego ważnego wydarzenia. Wszystkim obecnym i tym, 

którzy w myślach są z nami, składamy hołd i zapewniamy, że ich ofiara nie pójdzie na marne. 

Będziemy kontynuować naszą pracę na rzecz pamięci i szacunku dla tych, którzy zasłużyli na 

nasze uznanie. Moje podziękowania kieruję również do inicjatorów tego przedsięwzięcia w 

szczególności do Pana Krzysztofa Mroza, dzięki którym to upamiętnienie stało się faktem.  

2. Również 15 czerwca z udziałem Wojewody Opolskiego Sławomira Kłosowskiego,  

Dyrektor Wydziału Infrastruktury i Nieruchomości w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim - 

Małgorzatą Kałużą-Swobodą nastąpiło uroczyste oddanie do użytku  ul. Szkolnej i ul. 

Staszica w Prudniku. 

Na zadanie - remont dróg gminnych ul. Szkolnej i ul. Staszica w Prudniku- został  złożony 

wniosek  w naborze w 2022 roku w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg. Wniosek  

został zaakceptowany i otrzymał dofinansowanie w ramach programu w kwocie wynoszącej     

1 284 915 zł stanowiącej  80% wartości kosztorysowej planowanej inwestycji. Zadanie 

realizowało Przedsiębiorstwo Budowlane „Chmielak” - ostateczna kwota umowy 1 998 

515,91 zł. 

Przypomnę że zakres rzeczowy projektu obejmował wykonanie:  

- 6362,38 m² nowych nawierzchni jezdni,  

- 2671,75  m² chodników,  

- 23 szt. oznakowania pionowego  

- 253,9 m² oznakowania poziomego. 

3. W dniu wczorajszym uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Subregionu Południowego, 

podczas którego omawiane były ważne kwestie dotyczące podziału środków unijnych na 

poszczególne działania w Subregionie Południowym.  

Zgodnie z wynegocjowanym przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego 

programem operacyjnym na okres 2021-2027 poszczególnym subregionom województwa 

opolskiego alokowano (wg parytetu ludnościowego) środki w niektórych działaniach 

zawartych w programie operacyjnym.  
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Również na poziomie Subregionu Południowego podjęta została decyzja o alokacji kwot na 

poszczególnych jego członków wg parytetu ludnościowego. 

Wg tak przyjętego -wg mnie sprawiedliwego – klucza Gmina Prudnik mieć będzie do 

dyspozycji kwotę około 22 mln złotych, które będzie mogła pozyskać  na realizację projektów 

w ramach działań dedykowanych subregionowi. 

Te działania to: 

W przypadku środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego działania: 

2.1 Poprawa efektywności energetycznej w województwie opolskim - wielorodzinne budynki 

mieszkalne w zasobach gminnych, zabytki oraz budynki użyteczności publicznej 

2.3 Zapobieganie zagrożeniom związanym ze zmianą klimatu 

2.4 Gospodarka wodno-ściekowa 

2.5 Odpady i gospodarka o obiegu zamkniętym 

2.6 Ochrona różnorodności biologicznej 

3.1 Niskoemisyjne Opolskie 

10.4 Dziedzictwo kulturowe i kultura, rozwój turystyki 

W przypadku środków Europejskiego Funduszu Społecznego działania: 

5.6 Edukacja przedszkolna 

5.7 Kształcenie ogólne 

5.10 Edukacja włączająca 

6.7 Wsparcie rodziny i pieczy zastępczej 

6.8 Profilaktyka zachowań społecznych dzieci i młodzieży 

7.1 Usługi zdrowotne i społeczne oraz opieka długoterminowa (usługi zdrowotne       

- osoby starsze oraz osoby niesamodzielne) 

Intencją wszystkich członków Stowarzyszenia Subregion Południowy jest by jego członkowie 

zawiązywali partnerstwa pod kątem realizacji wspólnych w ramach działania projektów a nie 

rywalizowali między sobą, wykorzystując niejako „przynależną” im alokację środków. 

Pierwszym tego typu projektem będzie projekt z zakresu termomodernizacji (działanie 2.1) 

gdzie Gmina Prudnik realizując projekt pn „Termomodernizacja Publicznego Przedszkola nr 

1 w Prudniku.” Będzie liderem projektu , którego partnerami będą gminy Głogówek oraz 

Biała. Pierwszy nabór projektów w tej formule planowany jest w miesiącu październiku 2023.       

4. W dniu 21 czerwca br otrzymaliśmy akceptację Kancelarii Prezesa Ministrów dwóch 

złożonych przez Gminę Prudnik wniosków odnoszących się do zmiany inwestycji 

zgłoszonych i zaakceptowanych do realizacji w ramach Programu Polski Ład. 

Pierwszy wniosek dotyczył zadania pn "Modernizacja zdegradowanej infrastruktury 

mieszkaniowej", w odniesieniu do którego wnioskowaliśmy o zmianę zakresu zadania z 

„przebudowy trzech zdegradowanych komunalnych budynków  mieszkalnych 

wielorodzinnych zlokalizowanych przy ul. Szkolnej 4 oraz Morcinka 14 i 16 w Prudniku” na 

„przebudowę dwóch zdegradowanych komunalnych budynków  mieszkalnych 

wielorodzinnych zlokalizowanych przy ul. Morcinka 14 i 16 w Prudniku.”  

Drugi wniosek dotyczył zdania pn „Modernizacja budynku Wiejskiego Domu Kultury i 

Publicznego Przedszkola w Mieszkowicach”, w odniesieniu do którego wnioskowaliśmy o 

zmianę zadania w stosunku do którego zmuszeni zostaliśmy (złożonymi ofertami na jego 

realizację znacznie przewyższającymi środki przeznaczone na realizację) do redukcji zakresu 

rzeczowego do prac niezbędnych (bez uszczerbku  dla funkcjonalności osiągniętej poprzez 

realizację inwestycji). 

Redukcja planowanych pierwotnie prac objęła w odniesieniu do tego projektu: 

termomodernizację połaci dachowej, remont przyłączy branżowych do budynku, wykonanie 

izolacji poziomych i pionowych ścian zewnętrznych, remont zagospodarowania terenu wokół 

budynku oraz remont ogrodzenia wokół działki oraz bramy wjazdowej. 
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Nadmieniam, iż w odniesieniu do w/w projektów utrzymane zostały kwoty wsparcia z 

Programu Polski Ład wynoszące – przypomnę – 1 799 280,00 w przypadku WDK w 

Mieszkowicach oraz 5 000 000,00 zł w przypadku modernizacji kamienic.    

5. We wtorek w Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Prudniku   odbyło się uroczyste 

otwarcie wyremontowanego boiska sportowego, które będzie  dostępne  dla uczniów szkoły, 

ale również  dla mieszkańców naszego miasta. Wydarzenie poprzedził Dzień Sportu, który 

odbył się w szkole  nr 3.   

Zadanie zostało zrealizowane za kwotę  855 522,94 zł. z dofinansowaniem, które  Gmina 

Prudnik otrzymała od Samorządu Województwa Opolskiego w kwocie  300 tys. zł. W 

uroczystym otwarciu udział  wzięli : Dyrektor Gabinetu Marszałka Arkadiusz Kuglarz, 

Zastępca Dyrektora Gabinetu Marszałka Daniel Palimąka, Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Ludmiła Lisowska oraz dyrektorzy i 

wicedyrektorzy Zespołów Szkół w Gminie Prudnik, a także pracownicy Wydziału Inwestycji 

Urzędu Miejskiego w Prudniku. Dzięki nowoczesnym boiskom, uczniowie będą mieli więcej 

możliwości rozwijania swoich umiejętności sportowych oraz okazji do aktywnego spędzania 

wolnego czasu. 

W najbliższą środę weźmiemy udział w prezentacji nowych technologicznie nawierzchni 

boisk kładzionych na nawierzchnię asfaltową, które można by zastosować na obiekcie Szkoły 

Podstawowej Nr 4.  

6. W związku z upływem w dniu 31 grudnia 2023 roku czteroletniej kadencji ławników 

orzekających w sprawach rozpoznawanych w Sądzie Rejonowym w Prudniku i w Sądzie 

Okręgowym w Opolu, Prezes Sądu Okręgowego w Opolu zwrócił się do Rady Miejskiej w 

Prudniku z prośbą o dokonanie naboru 2  kandydatów na ławników  do Sądu Rejonowego w 

Prudniku. 

Ustawa prawo o ustroju sądów powszechnych stanowi, że ławnikiem może być wybrany ten, 

kto posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich,    jest 

nieskazitelnego charakteru,  ukończył 30 lat,   jest zatrudniony - prowadzi działalność 

gospodarczą lub mieszka w miejscu kandydowania co najmniej od roku,   nie przekroczył 70 

lat,  jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika,    posiada co 

najmniej wykształcenie średnie lub średnie branżowe. 

Kandydatów na ławników zgłaszają radom gmin: prezesi właściwych sądów, stowarzyszenia, 

inne organizacje społeczne i zawodowe, zarejestrowane na podstawie przepisów prawa z 

wyłączeniem partii politycznych, co najmniej pięćdziesięciu obywateli mających czynne 

prawo wyborcze zamieszkujących stale na terenie Gminy Prudnik. Zgłaszanie kandydatów na 

ławników dokonuje się na karcie zgłoszenia. Termin zgłaszania kandydatów na ławników 

upływa 30 czerwca 2023 r. 

7. W dniu 19 czerwca  Wojewoda Opolski ogłosił kolejny nabór wniosków w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2024, który potrwa 30 dni. 

W ramach niniejszego naboru Gmina Prudnik planuje złożenie projektu pn „Przebudowa i 

rozbudowa dróg ul. Ogrodowej, Chrobrego i Kochanowskiego w Prudniku”. 

Projekt planowany do złożenia swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie m.in. 

następujące wydatki kwalifikowalne : 

- wymianę istniejącej nawierzchni bitumicznej oraz budowę nowych odcinków ulicy wraz z 

wykonaniem podbudowy kamiennej, 

- remont i przebudowę chodników , 

- remont i przebudowę zjazdów na posesje, 

- remont wpustów ulicznych z przyłączami, 

- budowę nowych odcinków kanalizacji deszczowej, 

- przebudowę oświetlenia ulicznego, 

- wykonanie nowej organizacji ruchu, 
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- budowę nowych miejsc postojowych. 

Oprócz w/w elementów projekt zawiera również pozycje , które z uwagi na ich nie 

kwalifikowalność będą musiały zostać pokryte w ramach środków własnych i są to pozycje 

dotyczące: 

- wykonania elementów małej architektury, 

- wyburzenia starych komórek lokatorskich i budowę nowych, 

- budowę gniazd śmietnikowych, 

- wycinkę kolidujących drzew, 

- nasadzenia zieleni niskiej ozdobnej oraz  

- regulację skrzynek zaworów. 

Sporządzony w miesiącu maju 2022r. kosztorys inwestorski oszacował wartość w/w pełnego 

zakresu rzeczowego w wysokości brutto 5,5 mln zł i przed złożeniem wniosku do Wojewody 

kosztorys inwestorski poddany zostanie weryfikacji pod kątem aktualnych stawek tak 

robocizny jak i materiałów.  

Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Pragnę ponadto poinformować że zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

decyzja o wyborze zadań nastąpi w okresie  czterech miesięcy od terminu złożenia projektów.    

8. 26 lipca 2022r. Gmina Prudnik złożyła trzy wnioski do Rządowego Funduszu  w ramach 

Polskiego Ładu. Projekty dotyczyły rozwoju infrastruktury miejskiej, w tym dotyczący  

kompleksowej modernizacji oświetlenia miejskiego w Prudniku, który uzyskał wsparcie 

finansowe. Koszt projektu w momencie składania wniosku oszacowano na  4 650 000 zł.  

Projekt zakłada :  wymianę 783 opraw oświetleniowych na ledowe,  oświetlenie 74 przejść 

dla pieszych,  wymianę 50 słupów oświetleniowych.  

Do  dnia dzisiejszego wymienione zostały oprawy w Prudniku na ulicach: Konopnickiej, 

Morcinka, Akacjowej, Kalinowej, Jaśminowej, Azaliowej, Dębowej, Soboty, Poniatowskiego, 

Kościuszki – za Przychodnią Medicus, Dąbrowskiego, Cichej, Paderewskiego, Wiejskiej, 

Lipowej, Sienkiewicza, Prężyńskiej, Meblarskiej, Staszica, Jesionkowej, Lwowskiej, Reja, w 

parku miejskim, Sybiraków wokół boiska i basenu. W tym etapie wymieniono w mieście 

około 300 lamp i 75 na terenie sołectw gminy. Wykonawcą zadania jest Spółka ELTRIX z 

Nysy za kwotę 4 906 296,78 zł.   

9. Zgodnie z budżetem Gminy Prudnik na 2023r. rozstrzygnięto następujące procedury 

przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na „Modernizację zespołu miejskich obiektów sportowych przy ul. 

Kolejowej w Prudniku”. Umowa zostanie podpisana z Zakładem Techniczno-Budowlanym 

„POLBAU” Sp. z o.o., ul. Grunwaldzka 25, 45-054 Opole na kwotę 28 883 963,40 zł. 

Planowany termin podpisania umowy 03.07.2023 r. 

2) w dniu 19.06.2023 r. podpisano umowę na „Przebudowa drogi gminnej ulicy Asnyka w 

Prudniku” z Zakładem Produkcyjno-Handlowo-Usługowym „DOL-BUD” Obal Piotr, z  

Prudnika na kwotę 1 168 500,00 zł. 

3) otwarto i rozstrzygnięto przetarg na: Modernizacja kompleksu sportowego „Moje Boisko-

ORLIK 2012” znajdującego się w Parku Miejskim w Prudniku. Umowa zostanie podpisana z 

firmą ANSBUD Aneta Strzelczyk, z  Grabowa nad Pilicą na kwotę 489 600,00 zł. 

4) otwarto i rozstrzygnięto przetarg na: Remonty dróg gminnych. Umowa zostanie podpisana 

z Przedsiębiorstwem Produkcyjno Usługowo Handlowym PLUSPOL Krystyna Sdzuj,  z 

Opola. Kwota umowy 315 097,09 zł. 



8 

 

5) ogłoszono i otwarto przetarg na: Przebudowę drogi w Wieszczynie, obręb Dębowiec. Trwa 

procedura sprawdzania i oceny ofert. 

6) w dniu 20.06.2023 r. został otwarty przetarg prowadzony przez grupę zakupową Voltra na 

zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek i spółek gminy. Trwa procedura 

sprawdzania i oceny ofert. 

10. W dniu   18 czerwca 2023 r. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Szybowice zwołane na 

podstawie §30 pkt 1 statutu Sołectwa w celu dokonania wyboru Sołtysa wsi. Zebranie odbyło 

się  w drugim terminie . W zebraniu udział wzięło  87 uprawnionych mieszkańców sołectwa 

Szybowice. 

W wyniku przeprowadzonych wyborów Sołtysem wsi wybrany został Pan Mariusz Wicherek. 

Panu Sołtysowi, życzę wielu sukcesów w pracy na rzecz mieszkańców Sołectwa Szybowice.  

Przypomnę, że zgodnie ze statutem Sołectwa kadencja nowowybranego sołtysa w trakcie 

kadencji trwa do końca obecnej kadencji Rady Miejskiej, czyli do kwietnia 2024 r. 

11. W dniach 16-17 czerwca delegacja  Prudnika wzięła udział w dorocznym, już czternastym  

Festiwalu Miast Cittaslow, który tym razem gościł w Ornecie.  

Pierwszego dnia Festiwalu odbyła się parada ślimaka ulicami Ornety, gdzie przedstawiciele 

zaproszonych miast dumnie prezentowali przygotowany przez siebie transparent z nazwą 

miasta. Prudnicki transparent wykonał Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej, za który 

otrzymał II miejsce w konkursie na transparent miasta Cittaslow. W godzinach 

popołudniowych odbyło się Krajowe Zebranie Członków Polskiej Sieci Miast Cittaslow. W 

spotkaniu udział wzięli zaproszeni goście, przedstawiciele władz stowarzyszenia, delegacje 

miast będących w sieci i Komitetu Naukowego Międzynarodowego Stowarzyszenia 

Cittaslow. Podczas zebrania podjęto m.in. uchwałę w sprawie wniosku o przystąpienie 2 

nowych miast tj. Golub-Dobrzyń z woj. kujawsko-pomorskiego i Biała Piska z woj. 

warmińsko – mazurskiego do Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowej Sieci Miast 

Dobrego Życia”. Drugiego dnia Festiwalu Miasteczka Cittaslow, a jest ich w Polsce już 36, 

przygotowały specjalne stoiska promocyjne. Na kolorowych straganach nie zabrakło 

regionalnych produktów żywnościowych i lokalnych smakołyków.  

Nasze prudnickie stoisko przygotowane przez  pracowników Urzędu, Muzeum Ziemi 

Prudnickiej oraz Agencję Sportu i Promocji cieszyło się dużym zainteresowaniem. Krajowa 

Komisja powołana przez  organizatorów  festiwalu dokonała wyboru najlepszego stoiska, w 

konkursie zwyciężyło stoisko Szczytna.   

12. Sejm Rzeczpospolitej Polskiej w dniu 26 maja przyjął ustawę o świadczeniu pieniężnym z 

tytułu pełnienia funkcji sołtysa.  Ustawa określa warunki i tryb przyznawania oraz zasady 

wypłacania i finansowania świadczenia pieniężnego z tytułu pełnienia funkcji sołtysa. 

Świadczenie przysługuje osobie, która spełnia łącznie następujące warunki: 

 pełniła funkcję sołtysa na podstawie ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(przez okres co najmniej dwóch kadencji nie mniej niż przez 8 lat),  osiągnęła wiek:    w 

przypadku kobiet – 60 lat,    w przypadku mężczyzn – 65 lat.  

Przy ustalaniu okresu pełnienia funkcji sołtysa nie jest wymagane zachowanie ciągłości 

pełnienia tej funkcji.  Do okresu pełnienia funkcji  wlicza się również okres pełnienia funkcji 

sołtysa na podstawie przepisów obowiązujących przed dniem wejścia w życie ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym, jeżeli osoba ta następnie pełniła funkcję sołtysa na 

podstawie tych przepisów. W Gminie Prudnik pierwsze wybory sołtysów  pod rządami 

ustawy o samorządzie gminnym miały miejsce w grudniu 1990r. 

Świadczenie przysługuje w wysokości 300 zł miesięcznie  jest przyznawane na wniosek 

osoby uprawnionej. Świadczenie przyznaje w drodze decyzji i wypłaca Prezes Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego. 

Jednym z dokumentów, który należy dołączyć do wniosku jest   zaświadczenie burmistrza 

właściwego dla sołectwa, w którym wnioskodawca pełnił funkcję sołtysa, potwierdzające 
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okres pełnienia tej funkcji. W obecnej chwili w Urzędzie Miejskim trwa kwerenda 

dokumentów umożliwiających wydanie  osobom uprawnionym zaświadczeń. 

13. 24 Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-

Czeskiego przeszła już do historii. 

Pogranicze polsko-czeskie okazało się miejscem o bogatym dziedzictwie kulturowym, które 

wyraża się poprzez sztukę ludową i rzemiosło artystyczne. To właśnie dlatego na ziemi 

prudnickiej odbywa się co roku się niezwykła Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła 

Artystycznego, gromadząca blisko trzystu artystów i rzemieślników zarówno z całej Polski, 

jak i z zagranicy. To wyjątkowe wydarzenie, które miało miejsce po raz 24, stało się nie tylko 

platformą prezentacji talentów, ale także okazją do integracji środowisk twórczych oraz 

promocji kultury i dziedzictwa regionu. 

W trakcie Wystawy, odwiedzający mieli możliwość podziwiania niezwykłej twórczości 

artystów ludowych i rzemieślników. Przedstawiciele różnych dziedzin sztuki, takich jak 

tkactwo, garncarstwo, rzeźbiarstwo czy haft, zaprezentowali swoje wyroby, które nie tylko 

zachwycały pięknem, ale również oddawały ducha i tradycję tego regionu. Ręcznie wykonane 

przedmioty, bogate w detale i wysokiej jakości, były nie tylko wyjątkowymi pamiątkami, ale 

także cennymi eksponatami kultury ludowej. 

Wystawa nie ograniczała się jedynie do prezentacji prac artystów. Wiele stoisk oferowało 

możliwość interakcji z twórcami, którzy chętnie dzielili się swoimi historiami, technikami i 

wiedzą z odwiedzającymi. To niewątpliwie tworzyło niepowtarzalną atmosferę, pełną pasji, 

inspiracji i wymiany doświadczeń. 

Podczas zakończenia tradycją już stało się nagrodzenie uczestników w organizowanych 

podczas Wystawy konkursach.  

24. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego 

to nie tylko jeden weekend. To szereg działań mnóstwa ludzi, którzy ze sobą współpracowali 

na różnych etapach przygotowań. Dlatego serdeczne podziękowania należą się przede 

wszystkim: 

- pracownikom Agencji Sportu i Promocji w Prudniku z Panią Dyrektor Małgorzatą Halek na 

czele, za pełne zaangażowanie i wielotygodniowe, profesjonalne  przygotowania wydarzenia 

To osoby, które pracowały dniami i nocami, aby wszystko dopiąć na ostatni guzik. 

- Jarosławowi Szóstce - Wiceburmistrzowi Prudnika za koordynację działań,  

- Prudnickiemu Ośrodkowi Kultury za współorganizację wydarzenia, w tym również 

przygotowanie programu artystycznego oraz obsługę techniczną sceny,  

- wszystkim artystom za wspaniałe występy, ATJ Group za świetną pracę, a publiczności za 

obecność przed muzyczną sceną w namiocie plenerowym, 

- Powiatowej Komendzie Policji , Straży Miejskiej , Ochronie Amicus za zapewnienie 

bezpieczeństwa uczestnikom wydarzeń,  

- ZUK Prudnik, ZWiK Prudnik i Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Prudniku za pomoc techniczną i organizacyjną przed, w trakcie i po Wystawie,  

- Pracownikom Urzędu Miejskiego w Prudniku za pomoc organizacyjną przed i w trakcie 

wystawy,  

- osobom odpowiedzialnym za gastronomię, OSP Moszczanka, KGW "Złoty Potok" w Łące 

Prudnickiej, Centrum Integracji Lokalnej w Łące Prudnickiej 

- osobom biorącym udział w konkursach, warsztatach i wspólnej zabawie.  

Przede wszystkim dziękuję również Wystawcom, którzy zaszczycili nas swoją obecnością i 

podzielili się z nami swoją twórczością. Oczywiście dziękuję także Wam Mieszkańcom 

odwiedzającym teren wystawowy. 

24. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego została objęta patronatami 

honorowymi: 

- Ambasady Republiki Czeskiej w Warszawie 
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- Konsulatu Honorowego Republiki Czeskiej w Opolu 

- Konsulatu Generalnego Rzeczypospolitej Polskiej w Ostrawie 

- Marcina Ociepy - Wiceministra Obrony Narodowej, Posła Ziemi Opolskiej 

- Wojewody Opolskiego 

- Marszałka Województwa Opolskiego 

Patronatami medialnymi wydarzenie objęli: 

- TVP 3 Opole,  Radio Opole, Radio Park, Radio Doxa,  NTO Nowa Trybuna Opolska,  

Tygodnik Prudnicki,  Gazeta Prudnik24 

14. W dniu dzisiejszym  Pani Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzata 

Halek odebrała w Urzędzie Marszałkowskim w Opolu dla Gminy Prudnik Certyfikat 

dotyczący terenów inwestycyjnych. To ważne wydarzenie jest kolejnym krokiem w rozwoju 

gminy i potwierdza nasze wysiłki podejmowane w celu przyciągnięcia inwestorów i 

stymulowania rozwoju gospodarczego regionu. Certyfikat ten jest dowodem na to, że tereny 

inwestycyjne w Gminie Prudnik spełniają określone standardy i są atrakcyjne dla 

przedsiębiorców, którzy szukają odpowiednich miejsc do prowadzenia swojej działalności. 

Dzięki takim inicjatywom Gmina Prudnik może przyciągnąć nowe inwestycje, tworzyć 

miejsca pracy oraz wspierać rozwój lokalnej społeczności.  

15. Zapraszam wszystkich pasjonatów biegów górskich na niezwykłe wydarzenie, które 

odbędzie się w sobotę, 7 października 2023 r. - III Prudnicki Półmaraton Górski. Ten 

emocjonujący bieg ponownie stanie się areną rywalizacji w malowniczym Prudnickim Lesie, 

na trasie o długości 21 km. Organizatorem jest Agencja Sportu i Promocji w Prudniku i na ich 

stronie można zapoznać się ze wszystkimi szczegółami wydarzenia. 

16. Informuję, że od 23 czerwca (piątek) do 31 sierpnia 2023 r., basen kryty „Sójka” będzie 

nieczynny z powodu przerwy technicznej. W tym czasie zapraszam na basen letni przy ul. 

Zwycięstwa. 

17. Jutro kończy się rok szkolny. Część dzieci i młodzieży spędzi wakacje  poza Prudnikiem, 

ale mamy  dobrą wiadomość dla tych, którzy pozostaną w naszym mieście, gdyż  Agencja 

Sportu i Promocji w Prudniku, Muzeum Ziemi Prudnickiej i Prudnicki Ośrodek Kultury 

zapraszają na "Lato w mieście 2023". Gminne jednostki zadbają, aby wakacje były czasem 

aktywnie i ciekawie spędzonym. Wszelkie szczegóły udostępniane są na bieżąco na stronie 

www.prudnik.pl i na fanpage’ach jednostek. Wszystkim życzymy udanego wypoczynku i 

szczęśliwego powrotu z wakacji. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przedstawionej informacji? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Jacek Urbański 

- Zygmunt Trojniak 

- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 29 maja 2023 r. do 22 czerwca 2023 r. 

1. W dniu 31 maja 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 
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w Prudniku podjęte na LXXIX sesji Rady w dniu 24 kwietnia 2023 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. 2 VI 2023r – brałam udział w otwarciu 24 Wystawy Twórców Ludowych i Rzemiosła 

Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego  

4. 07.06.2023 r. do Biura Rady wpłynął wniosek mieszkańców bloków 1-7, 9-15, 17-23 przy 

ulicy Wyszyńskiego o zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

działce nr 2734/20 mapa 5, o0bręb Prudnik. Wniosek został przekazany do Burmistrza 

Prudnika celem załatwienia zgodnie z właściwością.   

5. 12 VI 2023r –na Stadionie Miejskim na ul. Włoskiej brałam udział  w Gminnych 

Zawodach  Pożarniczych  Drużyn Młodzieżowych. 

6. 15 VI 2023r –w Prudniku-Lesie odbyło się uroczyste odsłonięcie tablic upamiętniających 

ofiary Zbrodni Katyńskiej oraz tragicznej Katastrofy Smoleńskiej,  

w którym brałam udział 

7. 16 VI 2023r –  wiceprzewodniczący Edward Mazur wziął udział w Pikniku Edukacyjnym 

pod hasłem "Weź kurs na... dobrą zabawę" w Szkole Podstawowej nr 4. 

8. 21 VI 2023r brałam udział w uroczystym podsumowaniu roku szkolnego 2022/2023  

w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Rudziczce 

9. 22 VI 2023r - wiceprzewodniczący Edward Mazur wziął udział uroczystym spotkaniu 

Burmistrza z najlepszymi uczniami i sportowcami na terenie gminy Prudnik 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 48a/2023 wniosek ustny złożony przez radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie rozważenia 

możliwości ponoszenia przez Gminę kosztów wyposażenia właścicieli nieruchomości w 

pojemniki do gromadzenia bioodpadów 

2) 53/2023 zapytanie ustne radnego Andrzeja Gajewskiego w sprawie całkowitego kosztu 

inwestycji pn. Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączeniem w miejscowości 

Szybowice 

3) 54/2023interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie poprawy uszczerbku w 

jezdni ulicy Staszica 

4) 55/2023 Interpelacja radnego Zygmunta Bochenka dotycząca wieży ciśnień po byłym 

Frotex-ie 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do otrzymanej odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Zygmunt Bochenek 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak  

/zgodnie z pkt.4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 
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- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Ludmiła Lisowska 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt.5 transkrypcji/ 

 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2022 

1) Przedstawienie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2022 przez Burmistrza Prudnika 

(druk nr 1355)  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zwróciła się do Burmistrza o przedstawienie Raportu  

o Stanie Gminy Prudnik za 2022 rok. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przedstawił Raport. 

/zgodnie z pkt. 6.1 transkrypcji/ 

/raport stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

2) Debata nad raportem. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art.  28aa ustawy o samorządzie gminnym 

Burmistrz Prudnika 31 maja 2022 roku przedłożył Radzie Miejskiej w Prudniku Raport  

o stanie gminy Prudnik za 2022 r.  

Pouczyła, że Raport zawiera  podsumowanie działalności Burmistrza  w roku 2022,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał Rady Miejskiej. 

Zakomunikowała również, że Rada Miejska w Prudniku nie określiła  szczegółowych 

wymogów dotyczących  raportu. Rada Miejska rozpatruje Raport podczas trwającej sesji, na 

której zostanie podjęta  uchwała rady  w sprawie  absolutorium. 

Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności, czyli przed uchwałą w sprawie 

absolutorium. Przewodnicząca zakomunikowała, że nad przedstawionym Raportem o stanie 

gminy przeprowadzona zostanie debata, w której radni mogą zabierać głos bez ograniczeń 

czasowych.  

W debacie nad raportem o stanie gminy  głos mogą zabierać również mieszkańcy, którzy 

 najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma 

być przedstawiany raport o stanie gminy, czyli do dnia 21 czerwca winni złożyć  do 

przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 50 osób. 

Poinformowała, że w przedstawionym powyżej terminie do rady nie wpłynęło żadne 

zgłoszenie. Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy Prudnik za 2022 rok, Rada 

Miejska przeprowadzi głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania. 

Przewodnicząca otworzyła debatę nad Raportem o stanie gminy Prudnik za rok 2022. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Jacek Urbański 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak  

- Zygmunt Trojniak 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka  
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- Skarbnik Gminy Wioleta Zator 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Bochenek 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Zygmunt Bochenek (Ad Vocem) 

/zgodnie z pkt. 6.2 transkrypcji/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 

1356) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska odczytała treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania.  

/zgodnie z pkt. 6.3 transkrypcji/ 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 1356): 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania (druk nr 

1356).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1228/2023 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Prudnika wotum zaufania została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę. 

Po przerwie. 

 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

1) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2022 rok oraz z 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 2022 rok (druk nr 1356 

a) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska poinformowała, że zgodnie  

z wymogiem ustawowym, sprawozdanie (druk nr 1356) zostało przekazane radnym Rady 

Miejskiej w Prudniku w marcu bieżącego roku, w związku z czym radni mieli możliwość 

zapoznania się z jego treścią. Ponadto sprawozdanie było szczegółowo omawiane na 

poszczególnych komisjach Rady Miejskiej. 
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/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6/ 

 

2) Przedstawienie przez Przewodniczącą Rady uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Prudnik za 2022 r. 

(druk nr 1357) 

Przewodnicząca Alicja Isalska zwróciła się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady 

Edwarda Mazura o odczytanie uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 122/2023 z dnia 26 

kwietnia 2023 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie 

opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Prudnik za 2022 r. 

/Zgodnie z pkt. 7.2 transkrypcji/ 

/uchwała RIO stanowi załącznik nr 7  do protokołu/ 

3) Dyskusja na temat sprawozdania 

Przewodnicząca zgodnie z obowiązującą procedurą zwróciła się do radnych z zapytaniem czy 

radni mają uwagi na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy Prudnik oraz 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za 2022 rok. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

4) Przedstawienie przez Burmistrza Prudnika sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 

2022 rok (druk nr 1358) 

Przewodnicząca Alicja Isalska poinformowała, iż sprawozdanie finansowe Gminy Prudnik 

za 2022 rok zostało przekazane Radnym Rady Miejskiej w miesiącu maju b.r., w związku  

z czym radni mieli możliwość zapoznania się z przedłożonym dokumentem. Ponadto 

przedmiotowe sprawozdanie było szczegółowo omawiane na poszczególnych komisjach 

Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu odnośnie sprawozdania. 

Burmistrz omówił sprawdzanie. 

/zgodnie z pkt. 7.4 transkrypcji/ 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8  do protokołu/ 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok (druk nr 1359) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok po 

czym podała go pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok (druk nr 1359).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1229/2023 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

8. Absolutorium dla Burmistrza Prudnika za 2022 rok: 

1) Przedstawienie przez Przewodniczego Komisji Rewizyjnej uchwały Komisji Rewizyjnej w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika (druk nr 1360) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Josela Czerniaka z prośbą o odczytanie Uchwały nr 5/2023 Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 26 maja 2023 r. (druk nr 1360). 

Uchwałę odczytał Zastępca Przewodniczącego Stanisław Mięczakowski. 

/zgodnie z pkt. 8. 1 transkrypcji/ 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  

 

2) Przedstawienie przez Przewodniczą Rady uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2022 rok 

(druk nr 1361) 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 232/2023 z dnia 12 czerwca 2023 

r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, która w sposób 

pozytywny opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

/zgodnie z pkt. 8. 2 transkrypcji/ 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2022 rok (druk nr 1362) 

Przewodnicząca podała pod głosowanie podjęcie uchwały, zgodnej z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej, w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania 

budżetu gminy Prudnik za 2022 rok (druk nr 1362): 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu 

wykonania budżetu gminy Prudnik za 2022 rok (druk nr 1362).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 



16 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1230/2023 w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Prudnika z tytułu wykonania budżetu gminy Prudnik za 2022 rok 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

 

Burmistrz podziękował Radnym za udzielenie mu absolutorium. 

/zgodnie z pkt. 8. 3 transkrypcji/ 

 

9. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1363)  

Przewodnicząca Rady przywitała Skarbnik Gminy Wioletę Zator. Oznajmiła, że wszystkie 

projekty były bardzo szczegółowo omawiane na komisjach. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Wioleta Zator 

- Katarzyna Staniaszek  

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Edward Mróz 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 9.1) transkrypcji/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1363)  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1231/2023 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(druk nr 1364)  

W dyskusji wzięli udział: 

- Wioleta Zator 

- Stanisław Mięczakowski 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak 

- Hubert Olbrycht z firmy Asseco Group: 

- Edward Mróz 



17 

 

/zgodnie z pkt. 9.2) transkrypcji/ 

 

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(druk nr 1364)  

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (7) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1232/2023 w sprawie emisji obligacji 

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1365) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mróz 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 9.3) transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie autopoprawki do uzasadnienia projektu uchwały druk nr 1365.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1365)  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Edward Mróz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1233/2023 zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 – 2026 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/  

 

10. Wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Prudnik: 

1) Przedstawienie diagnozy obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk nr 1366) 

Przewodnicząca Alicja Isalska oznajmiła, że kwestie związane z tym pkt. były szczegółowo 

omawiane na komisjach. Przywitała Kierownika Referatu Programów Rozwojowych 

Ryszarda Zwojewskiego.  Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać 

głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Zwojewski 

- Zbigniew Kosiński 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/  

 

2) Przedstawienie Raportu z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy 

Prudnik (druk nr 1367) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1368) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

terenie Gminy Prudnik (druk nr 1368).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1234/2023 w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Prudnik została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

 

11. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1369) – projekt uchwały 

został zdjęty z porządku obrad.  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1370) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wszystkie projekty z zakresu gospodarowania mieniem 

zostały szczegółowo omówione na komisjach. 

Radni nie podjęli dyskusji.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1370). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1235/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1371) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1371).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1236/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/  
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4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1237/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1373) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1373).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1238/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/  

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1374) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1374).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1239/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/  

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 1375) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 1375).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1240/2023 w sprawie zamiany 

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1376) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1376).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1241/2023 w sprawie wydzierżawienia  

nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/  

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1377) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1377).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1242/2023 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku została 

podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/  

 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Prudnik na lata 2023-2023 (druk nr 1378) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Prudnik na lata 2023-2023 (druk nr 1378).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1243/2023 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Prudnik na lata 2023-2023 została 

podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego (druk nr 1379) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego (druk nr 1379).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1244/2023 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 (druk nr 1380) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 (druk nr 1380) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1245/2023 zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i 

od nieruchomości (druk nr 1382) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, lesnego i od 

nieruchomości (druk nr 1382) 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1246/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1383) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1383).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1247/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/  

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników 

na kadencję 2024-2027 (druk nr 1384) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Kosiński 

/zgodnie z pkt. 10. 6) transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na 

kadencję 2024-2027 (druk nr 1384).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o reasumpcje głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Czeczel 

BRAK GŁOSU (7) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na 

kadencję 2024-2027 (druk nr 1384) w składzie osobowym: Edward Mazur Paweł Licznar 

Andrzej Gajewski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (6) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXX/1248/2023  w sprawie powołania 

zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027 została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/  

 

13. Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego dla dzieci przez gminne jednostki 

organizacyjne (druk 1381), w tym: 

1) Prudnicki Ośrodek Kultury 

2) Agencję Sportu i Promocji Gminy Prudnik 

3) Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania 

4) Ośrodek Pomocy Społecznej 

 

Głos w sprawie zabrała Dyrektor Prudnickiego Ośrodka Kultury Sylwia Gawłowska Muller.  

/zgodnie z pkt.13 transkrypcji/  
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14. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Radom 

- Jacek Urbański  

- Grzegorz Zawiślak 

- Zofia Zeprzałka – Krzemień 

- Ryszard Czeczel 

/zgodnie z pkt. 14 transkrypcji/  

 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


